
BR.0002.47.2022.III

Protokół nr XLVII/22 sesji
Rady Miejskiej Legnicy

z 26 września 2022 r.

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej Legnicy Marta Wisłocka. Poinformowała, że
obrady sesji  Rady są nagrywane i  transmitowane.  Sesja  odbyła się w trybie stacjonarnym
w sali obrad Rady Miejskiej Legnicy.

Przewodnicząca  na  podstawie  listy  obecności  stwierdziła,  że  na  stan  23  radnych  w sesji
uczestniczyło 18 radnych. Było kworum i Rada mogła podejmować prawomocne decyzje. 
W sesji Rady Miejskiej  nie uczestniczyli  Arkadiusz Baranowski oraz Jarosław Rabczenko
oraz Piotr Miemiec. Ich nieobecność została usprawiedliwiona.
Na sesję Rady Miejskiej spóźniła się radna Elżbieta Dybek. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Przewodnicząca Rady Miejskiej przywitała na sesji:
 Prezydenta Miasta Legnicy pana Tadeusza Krzakowskiego,

 Zastępcę Prezydenta panią Jadwigę Zienkiewicz, 

 Zastępcę Prezydenta pana Krzysztofa Duszkiewicza,

 Skarbnika Miasta panią Grażynę Nikodem, 

 Prezesa Strefy Aktywności Gospodarczej sp. z o.o. Panią Magdalenę Ryglicką,

 Prezesa Legnickiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji S.A. w Legnicy Pana
Zbigniewa Mroza,

 Prezesa  Miejskiego  Przedsiębiorstwa  Komunikacyjnego  sp.  z  o.o.  w  Legnicy  Pana
Zdzisława Bakinowskiego,

 Prezesa  Legnickiego  Przedsiębiorstwa  Gospodarki  Komunalnej  w  Legnicy  sp.  z  o.o.
w Legnicy Pana Bogusława Grabonia,

 Doradcę Zarządu firmy PSR Nieruchomości w Warszawie Pana Adama Grehla,

 Prezesa Zarządu Stowarzyszenia „Teatr Niezbędnie Potrzebny” Panią Beatę Kowalską,

 Wiceprezesa  Zarządu  Stowarzyszenia  „Teatr  Niezbędnie  Potrzebny” Panią  Aleksandrę
Chodor,

 Przedstawicieli Urzędu Miasta i jednostek organizacyjnych,

 witam internautów,

 witam wszystkich Radnych.

Na sekretarzy dzisiejszych obrad proponuję wiceprzewodniczących Rady:
 Panią Krystynę Barcik,
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 Panią Joannę Śliwińską – Łokaj,
 Pana Ryszarda Kępę.

Przewodnicząca poinformowała, że porządek obrad otrzymali wszyscy radni.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  Prezydent  Miasta  Legnicy  wniósł  o  wprowadzenie  do
porządku obrad projektu uchwały w sprawie  uzgodnienia prac w obrębie i  na pomnikach
przyrody na terenie miasta Legnicy – (druk – 18/XLVII).

Przewodnicząca  postawiła  od  głosowanie  wprowadzenie  projektu  uchwały  do  porządku
obrad.

Rada rozszerzyła porządek obrad o projekt uchwały 18/XLVII stosunkiem głosów za –
19, przeciw – 0, wstrzymało się – 0, nie oddał głosu – 0. 

Porządek obrad:

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
2. Informacja o pracy Rady w okresie między sesjami.
3. Raport z działalności Prezydenta Miasta Legnicy.  
4. Zarządzenie nr 496/PM/2022 Prezydenta Miasta Legnicy z dnia 30 sierpnia 2022 r.  w sprawie

przedstawienia informacji o przebiegu wykonania budżetu miasta Legnicy za pierwsze półrocze
2022  r.,  informacji  o kształtowaniu  się  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  miasta  Legnicy  i
informacji o przebiegu wykonania planów finansowych miejskich instytucji kultury za pierwsze
półrocze 2022 roku – XLVII/1.

5. Informacja   o  wynikach  finansowych  i  działalności  spółek  z  udziałem  Gminy  w 2021  r.  –  
XVLII/2.

6. Projekt  uchwały   zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  określenia  szczegółowych  warunków
przyznawania świadczeń z pomocy społecznej oraz częściowego lub całkowitego zwolnienia z
opłat za świadczenia z pomocy społecznej i trybu ich pobierania - 1/XLVII.

7. Projekt uchwały  w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego miasta Legnicy - terenu położonego na północ od ul.  Tadeusza Myśliwca przy
zbiorczej drodze południowej - 2/XLVII.

8. Projekt uchwały  w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego miasta Legnicy - terenu położonego w sąsiedztwie ul. Tadeusza Łabno, Henryka
Karlińskiego, płk. Karola Myrka i torów kolejowych – 3/XLVII.

9. Projekt uchwały  w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego miasta Legnicy - terenu ograniczonego ul. Tadeusza Gumińskiego, ul. Tadeusza
Myśliwca i ciekiem Kopanina – 4/XLVII.

10. Projekt  uchwały   zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  określenia  przystanków komunikacyjnych,
których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Legnica, udostępnionych dla operatorów i
przewoźników oraz określenia warunków i zasad korzystania z tych przystanków – 5/XLVII.

11. Projekt uchwały  w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej na terenie położonym
przy ul. Wrocławskiej i Brackiej w Legnicy – 6/XLVII.

12. Projekt uchwały  w sprawie nadania nazw ulicom na obszarze miasta Legnicy - 7/XLVII.
13. Projekt uchwały  w sprawie nadania nazw ulicom na obszarze miasta Legnicy – 10/XLVII.
14. Projekt uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego na czas oznaczony

w drodze bezprzetargowej – 8/XLVII.
15. Projekt  uchwały   zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  zasad  udzielania  i  rozmiaru  obniżek

tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  zajęć  nauczycielom  zajmującym  stanowiska
kierownicze, tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli, zasad
zaliczania  do  wymiaru  godzin  poszczególnych  zajęć  w  formie  zaocznej  i  w  kształceniu  na
odległość  oraz  zasad  rozliczania  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć
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nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego
– 9/XLVII.

16. Projekt uchwały  w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego miasta  Legnicy  -  terenu położonego przy ul. Złotoryjskiej  w sąsiedztwie Huty
Miedzi "Legnica" – 11/XLVII.

17. Projekt uchwały  w sprawie wyrażenia woli przekazania Zespołu Szkół Muzycznych w Legnicy
do prowadzenia przez Ministerstwo Kultury i Dziedzictwa Narodowego – 12/XLVII.

18. Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  regulaminu  określającego wysokość  stawek
dodatków  i innych  składników  wynagrodzenia  nauczycieli,  szczegółowych  warunków  ich
przyznawania oraz podwyższenia minimalnej stawki wynagrodzenia zasadniczego dla niektórych
nauczycieli – 13/XLVII.

19. Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  miasta
Legnicy – 14/XLVII,

20. Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Legnicy na rok 2022 – 15/XLVII,
21. Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  zaciągnięcia  długoterminowego  kredytu

bankowego w Europejskim Banku Inwestycyjnym w Luksemburgu – 16/XLVII,
22. Projekt uchwały w sprawie przekazania wniosku zgodnie z właściwością – 17/XVII.
23. Projekt  uchwały  w sprawie  uzgodnienia  prac  w obrębie  i  na  pomnikach  przyrody na

terenie miasta Legnicy – (druk – 18/XLVII).
24. Interpelacje, zapytania i odpowiedzi.
25. Komunikaty i sprawy różne.

Przewodnicząca zapytała czy są uwagi do porządku obrad.

Radny  Maciej  Kupaj  zawnioskował  o  przeniesienie  punktu  Sprawy  różne  do  punktu
2 porządku obrad.

Przewodnicząca postawiła pod głosowanie wniosek radnego o zmianę porządku obrad.

Stosunkiem głosów:  za  –  11,  przeciw  –  5,  wstrzymało  się  –  2,  nie  oddał  głosu  –  2,
w związku z brakiem bezwzględnej większości wniosek o przeniesienie punktu Sprawy
różne do punktu 2 porządku obrad został odrzucony.

Radny Maciej Kupaj złożył wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad punktu
„Dyskusja  na temat  sytuacji  formalnej  i  finansowej Teatru  im.  Heleny Modrzejewskiej  w
Legnicy”.

Przewodnicząca  postawiła  pod  głosowanie  wniosek  radnego  o  wprowadzenie  punktu  do
porządku obrad.

Stosunkiem głosów:  za  –  11,  przeciw  –  5,  wstrzymało  się  –  2,  nie  oddał  głosu  –  2,
w związku z brakiem bezwzględnej większości wniosek o  wprowadzenie do porządku
obrad punktu „Dyskusja na temat sytuacji formalnej i finansowej Teatru im. Heleny
Modrzejewskiej w Legnicy” został odrzucony.

Radny Maciej  Kupaj złożył  wniosek formalny o przeniesienie  punktu 5 porządku obrad -
Informacja  o wynikach finansowych i działalności spółek z udziałem Gminy w 2021 r. –
XVLII/2, do punktu 24.

Przewodnicząca postawiła pod głosowanie wniosek radnego o zmianę porządku obrad.

Stosunkiem  głosów:  za  –  5,  przeciw  –  11,  wstrzymało  się  –  3,  nie  oddał  głosu  –  1
 w związku z brakiem przeniesienie punktu 5 porządku obrad - Informacja  o wynikach
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finansowych i działalności spółek z udziałem Gminy w 2021 r. – XVLII/2, do punktu 24
punktu został odrzucony.

AD. 1 PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEJ SESJI.

Przewodnicząca poinformowała, że protokół nr XLVI/22 sesji z 25 lipca 2021 r. znajduje się
do wglądu w Biurze Rady od dnia podpisania.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca zaproponowała przyjęcie protokołu nr XLVI/22 do akceptującej wiadomości
Rady.

Rada przyjęła do akceptującej wiadomości protokół Nr XLVI/22 sesji, która odbyła się
25 lipca 2022 r.

AD. 2 INFORMACJA O PRACY RADY W OKRESIE MIĘDZY SESJAMI.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  Informację  nr  41/2022  o  pracy  Rady  w  okresie  od  
20 lipca 2022 r. do 21 września 2022 r. otrzymali wszyscy Radni.

Uwag nie zgłoszono.

Rada przyjęła Informację nr 41/2022 o pracy Rady w okresie od  20 lipca 2022 r. do 21
września 2022 r.  do akceptującej wiadomości.

Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

AD. 3 RAPORT Z DZIAŁALNOŚCI PREZYDENTA MIASTA LEGNICY.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  Raport  z  działalności  Prezydenta  Miasta  Legnicy  od
13 lipca 2022 r. do 13 września 2022 r.  otrzymali wszyscy Radni.

Komisje nie omawiały raportu.

Uwag nie zgłoszono.

Rada przyjęła Raport z działalności Prezydenta Miasta Legnicy od 13 lipca 2022 r. do
13 września 2022 r.  do akceptującej wiadomości.

Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

AD. 4  ZARZĄDZENIE NR 496/PM/2022  PREZYDENTA MIASTA LEGNICY  Z DNIA 30
SIERPNIA  2022  r.  W SPRAWIE  PRZEDSTAWIENIA  INFORMACJI  O  PRZEBIEGU
WYKONANIA  BUDŻETU  MIASTA  LEGNICY  ZA  PIERWSZE  PÓŁROCZE  2022  R.,
INFORMACJI  O KSZTAŁTOWANIU  SIĘ  WIELOLETNIEJ  PROGNOZY  FINANSOWEJ
MIASTA  LEGNICY  I  INFORMACJI  O  PRZEBIEGU  WYKONANIA  PLANÓW
FINANSOWYCH MIEJSKICH INSTYTUCJI KULTURY ZA PIERWSZE PÓŁROCZE 2022
ROKU – (druk - XLVII/1).
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Prowadząca poinformowała, że Zarządzenie oraz opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej we
Wrocławiu (opinia pozytywna) otrzymali wszyscy radni.

Poinformowała,  że  Komisja  Rewizyjna  i  Komisja  Gospodarki  pozytywnie  zaopiniowały
zarządzenie,  Komisja  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  i  Komisja  Budżetu  i  Finansów przyjęły
zarządzenie  do  wiadomości,  Komisja  Spraw  Społecznych  i  Ekologii  nie  omawiała
zarządzenia.

Uwag nie zgłoszono. 

Rada  przyjęła  Zarządzenie  nr  496/PM/2022  Prezydenta  Miasta  Legnicy  z dnia  30
sierpnia 2022 r. w sprawie przedstawienia informacji o przebiegu wykonania budżetu
miasta Legnicy za pierwsze półrocze 2022 r., informacji o kształtowaniu się Wieloletniej
Prognozy  Finansowej  miasta  Legnicy  i  informacji  o  przebiegu  wykonania  planów
finansowych  miejskich  instytucji  kultury  za  pierwsze  półrocze  2022  roku,
do akceptującej wiadomości.

Zarządzenie stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

AD.  5  INFORMACJA  O  WYNIKACH  FINANSOWYCH  I  DZIAŁALNOŚCI  SPÓŁEK
Z UDZIAŁEM GMINY W 2021 R. – (DRUK - XVLII/2).

Prowadząca poinformowała, że Informację otrzymali wszyscy radni.

Poinformowała,  że  Komisja  Rewizyjna  i  Komisja  Gospodarki  pozytywnie  zaopiniowały
informację, Komisja Edukacji, Kultury i Sportu zapoznała się z informacją, Komisja Budżetu
i Finansów przyjęła informację do wiadomości, Komisja Spraw Społecznych i Ekologii nie
omawiała informacji.

Zapytała o uwagi do Informacji.

Radni dyskutowali na temat wynagrodzeń w legnickich spółkach.

Dyskusja rozpoczęła się w 33 minucie 45 sekundzie Sesji Rady Miejskiej,  której transmisję
obejrzeć można w Biuletynie Informacji Publiczne na stronie Urzędu Miasta.

Po przeprowadzonej  dyskusji  Przewodnicząca  stwierdziła, że  Rada przyjęła  Informację  
o  wynikach  finansowych  i  działalności  spółek  z  udziałem  Gminy  w 2021  r.,
do akceptującej wiadomości.

Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

AD.  6  PROJEKT  UCHWAŁY   ZMIENIAJĄCEJ  UCHWAŁĘ  W  SPRAWIE
OKREŚLENIA  SZCZEGÓŁOWYCH  WARUNKÓW  PRZYZNAWANIA
ŚWIADCZEŃ  Z  POMOCY  SPOŁECZNEJ  ORAZ  CZĘŚCIOWEGO  LUB
CAŁKOWITEGO  ZWOLNIENIA  Z  OPŁAT  ZA  ŚWIADCZENIA  Z  POMOCY
SPOŁECZNEJ I TRYBU ICH POBIERANIA – (DRUK – 1/XLVII).

Prowadząca poinformowała, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały.
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Poinformowała, że wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca poddała pod głosowanie  projekt uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie
określenia  szczegółowych  warunków  przyznawania  świadczeń  z  pomocy  społecznej  oraz
częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat za świadczenia z pomocy społecznej i trybu
ich pobierania (druk – 1/XLVII).

Rada  projekt  uchwały   zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  określenia  szczegółowych
warunków  przyznawania  świadczeń  z  pomocy  społecznej  oraz  częściowego  lub
całkowitego  zwolnienia  z  opłat  za  świadczenia  z  pomocy  społecznej  i  trybu  ich
pobierania – stosunkiem głosów za – 19, przeciw – 0, wstrzymało się – 1, nie oddano głosu –
0.

Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

AD. 7 PROJEKT UCHWAŁY  W SPRAWIE PRZYSTĄPIENIA DO SPORZĄDZENIA
MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO MIASTA
LEGNICY  -  TERENU  POŁOŻONEGO  NA  PÓŁNOC  OD  UL.  TADEUSZA
MYŚLIWCA PRZY ZBIORCZEJ DRODZE POŁUDNIOWEJ – (DRUK - 2/XLVII).

Prowadząca poinformowała, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały.

Poinformowała, że wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Prowadząca  postawiła  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Legnicy - terenu
położonego na północ od ul. Tadeusza Myśliwca przy zbiorczej drodze południowej (druk -
2/XLVII).

Rada  podjęła  uchwałę  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego miasta Legnicy - terenu położonego na północ od ul.
Tadeusza Myśliwca przy zbiorczej  drodze  południowej –  stosunkiem głosów za  -  19,
przeciw – 0, wstrzymał się – 1, nie oddał głosu – 0.

Informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

AD. 8 PROJEKT UCHWAŁY  W SPRAWIE PRZYSTĄPIENIA DO SPORZĄDZENIA
MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO MIASTA
LEGNICY - TERENU POŁOŻONEGO W SĄSIEDZTWIE UL. TADEUSZA ŁABNO,
HENRYKA KARLIŃSKIEGO, PŁK. KAROLA MYRKA I TORÓW KOLEJOWYCH
– (DRUK - 3/XLVII).

Prowadząca poinformowała, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały.

Poinformowała, że wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Zapytała o uwagi do projektu.

6



Rady Maciej Kupa zapytał o informację na temat uruchomienia nowej szkoły podstawowej
przy ul. Radosnej.
Prezydent  Miasta  Tadeusz Krzakowski odpowiedział,  że na ten moment  nie  jest  w stanie
odpowiedzieć jednoznacznie na to pytanie. 

Prowadząca  postawiła  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Legnicy - terenu
położonego w sąsiedztwie  ul.  Tadeusza  Łabno,  Henryka Karlińskiego,  płk.  Karola  Myrka
i torów kolejowych (druk - 3/XLVII).

Rada podjęła uchwałę  zmieniającą uchwałę  w sprawie przystąpienia do sporządzenia
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Legnicy  -  terenu
położonego  w sąsiedztwie  ul.  Tadeusza  Łabno,  Henryka  Karlińskiego,  płk.  Karola
Myrka i torów kolejowych – stosunkiem głosów za – 19, przeciw – 0, wstrzymało się – 0,
nie oddano głosu – 1.

Informacja stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

AD. 9 PROJEKT UCHWAŁY  W SPRAWIE PRZYSTĄPIENIA DO SPORZĄDZENIA
MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO MIASTA
LEGNICY  -  TERENU  OGRANICZONEGO  UL. TADEUSZA  GUMIŃSKIEGO,
UL. TADEUSZA MYŚLIWCA I CIEKIEM KOPANINA – DRUK - 4/XLVII).

Prowadząca poinformowała, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały.

Poinformowała, że wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Prowadząca  postawiła  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Legnicy - terenu
ograniczonego ul. Tadeusza Gumińskiego, ul. Tadeusza Myśliwca i ciekiem Kopanina (druk
4/XLVII).

Rada podjęła uchwałę  w sprawie  w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego miasta Legnicy - terenu ograniczonego ul. Tadeusza
Gumińskiego,  ul.  Tadeusza  Myśliwca  i ciekiem Kopanina –  stosunkiem głosów za  –  18,
przeciw – 0, wstrzymało się – 0, nie oddano głosu - 2.

Informacja stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

AD.  10  PROJEKT  UCHWAŁY   ZMIENIAJĄCEJ  UCHWAŁĘ  W  SPRAWIE
OKREŚLENIA  PRZYSTANKÓW  KOMUNIKACYJNYCH,  KTÓRYCH
WŁAŚCICIELEM  LUB  ZARZĄDZAJĄCYM  JEST  GMINA  LEGNICA,
UDOSTĘPNIONYCH  DLA  OPERATORÓW  I  PRZEWOŹNIKÓW  ORAZ
OKREŚLENIA WARUNKÓW I ZASAD KORZYSTANIA Z TYCH PRZYSTANKÓW
– (DRUK - 5/XLVII).

Prowadząca poinformowała, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały.

Poinformowała, że wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.
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Uwag nie zgłoszono.

Przewodnicząca postawiła pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie
określenia  przystanków  komunikacyjnych,  których  właścicielem  lub  zarządzającym  jest
Gmina Legnica, udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz określenia warunków
i zasad korzystania z tych przystanków (druk - 5/XLVII).

Rada  podjęła  uchwałę  mieniającą  uchwałę  w  sprawie  określenia  przystanków
komunikacyjnych,  których  właścicielem  lub  zarządzającym  jest  Gmina  Legnica,
udostępnionych  dla  operatorów  i  przewoźników  oraz  określenia  warunków  i  zasad
korzystania z tych przystanków stosunkiem głosów - za 18, przeciw – 0, wstrzymało się 1,
nie oddał głosu – 1.

Informacja stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

AD.  11  PROJEKT  UCHWAŁY   W  SPRAWIE  USTALENIA  LOKALIZACJI
INWESTYCJI  MIESZKANIOWEJ  NA TERENIE  POŁOŻONYM  PRZY
UL. WROCŁAWSKIEJ I BRACKIEJ W LEGNICY – (DRUK - 6/XLVII).

Prowadząca poinformowała, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały.

Poinformowała, że wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Prowadząca zapytała o uwagi do projektu uchwały.

Radni dyskutowali o ilości miejsc parkingowych oraz o planach inwestycyjnych TBS na tym
terenie.

Dyskusja  rozpoczęła  się  w 1  godzinie  1  minucie  Sesji  Rady  Miejskiej,  której  transmisję
obejrzeć można w Biuletynie Informacji Publicznej.

Po  przeprowadzonej  dyskusji  Przewodnicząca  postawiła  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w  sprawie  ustalenia  lokalizacji  inwestycji  mieszkaniowej  na terenie  położonym  przy
ul. Wrocławskiej i Brackiej w Legnicy – (druk - 6/XLVII).

Rada  podjęła  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  lokalizacji  inwestycji  mieszkaniowej
na terenie położonym przy ul. Wrocławskiej i  Brackiej w Legnicy stosunkiem głosów:
za - 18, przeciw – 0, wstrzymało się – 0, nie oddał głosu – 2.

Informacja stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

AD.  12  PROJEKT  UCHWAŁY   W  SPRAWIE  NADANIA  NAZW  ULICOM  NA
OBSZARZE MIASTA LEGNICY – (DRUK - 7/XLVII).

Prowadząca poinformowała, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały.

Poinformowała, że wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Nie zgłoszono uwag do projektu.
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Prowadząca postawiła pod głosowanie  projekt uchwały  w sprawie nadania nazw ulicom na
obszarze miasta Legnicy (druk - 7/XLVII)..

Rada podjęła  uchwałę  w sprawie  nadania  nazw ulicom na  obszarze  miasta  Legnicy
stosunkiem głosów: za – 18, przeciw – 0, wstrzymało się – 0, nie oddał głosu – 2.

Informacja stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

AD.  13  PROJEKT  UCHWAŁY   W  SPRAWIE  NADANIA  NAZW  ULICOM  NA
OBSZARZE MIASTA LEGNICY – (DRUK - 10/XLVII).

Prowadząca poinformowała, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały.

Poinformowała, że wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Nie zgłoszono uwag do projektu.

Prowadząca postawiła pod głosowanie  projekt uchwały  w sprawie nadania nazw ulicom na
obszarze miasta Legnicy (druk - 10/XLVII)..

Rada podjęła  uchwałę  w sprawie  nadania  nazw ulicom na  obszarze  miasta  Legnicy
stosunkiem głosów: za – 18, przeciw – 0, wstrzymało się – 0, nie oddał głosu – 2.

Informacja stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

AD. 14 PROJEKT UCHWAŁY  W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA NAJEM
LOKALU  UŻYTKOWEGO  NA  CZAS  OZNACZONY  W  DRODZE
BEZPRZETARGOWEJ – (DRUK - 8/XLVII).

Prowadząca poinformowała, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały.

Poinformowała, że wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Prowadząca postawiła pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem
lokalu użytkowego na czas oznaczony w drodze bezprzetargowej (druk - 8/XLVII).

Rada podjęła uchwałę wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego na czas oznaczony
w drodze bezprzetargowej stosunkiem głosów: za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 6, nie
oddał głosu – 2.

Informacja stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

AD.  15  PROJEKT  UCHWAŁY   ZMIENIAJĄCEJ  UCHWAŁĘ  W  SPRAWIE  ZASAD
UDZIELANIA  I  ROZMIARU  OBNIŻEK  TYGODNIOWEGO  OBOWIĄZKOWEGO
WYMIARU  ZAJĘĆ  NAUCZYCIELOM  ZAJMUJĄCYM  STANOWISKA  KIEROWNICZE,
TYGODNIOWEGO  OBOWIĄZKOWEGO  WYMIARU  GODZIN  ZAJĘĆ  NIEKTÓRYCH
NAUCZYCIELI,  ZASAD  ZALICZANIA  DO  WYMIARU  GODZIN  POSZCZEGÓLNYCH
ZAJĘĆ W FORMIE ZAOCZNEJ I  W KSZTAŁCENIU NA ODLEGŁOŚĆ ORAZ ZASAD
ROZLICZANIA  TYGODNIOWEGO  OBOWIĄZKOWEGO  WYMIARU  GODZIN  ZAJĘĆ
NAUCZYCIELI,  DLA  KTÓRYCH  USTALONY  PLAN  ZAJĘĆ  JEST  RÓŻNY
W POSZCZEGÓLNYCH OKRESACH ROKU SZKOLNEGO – (DRUK - 9/XLVII).

Prowadząca poinformowała, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały.
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Poinformowała, że wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Brak uwag do projektu uchwały.
Prowadząca  postawiła  pod  głosowanie  projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie
zasad  udzielania  i  rozmiaru  obniżek  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  zajęć
nauczycielom zajmującym stanowiska kierownicze, tygodniowego obowiązkowego wymiaru
godzin zajęć  niektórych nauczycieli,  zasad  zaliczania  do wymiaru  godzin poszczególnych
zajęć w formie zaocznej i w kształceniu na odległość oraz zasad rozliczania tygodniowego
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny
w poszczególnych okresach roku szkolnego (druk - 9/XLVII).

Rada  podjęła  uchwałę  zmieniającą  uchwałę  w  sprawie  zasad  udzielania  i  rozmiaru
obniżek  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  zajęć  nauczycielom  zajmującym
stanowiska  kierownicze,  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć
niektórych  nauczycieli,  zasad  zaliczania  do  wymiaru  godzin  poszczególnych  zajęć
w formie  zaocznej  i  w kształceniu  na odległość  oraz zasad rozliczania  tygodniowego
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest
różny w poszczególnych okresach roku szkolnego stosunkiem głosów: za – 19, przeciw – 0,
wstrzymało się – 0, nie oddał głosu – 0.

Informacja stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

AD.  16  PROJEKT  UCHWAŁY   W  SPRAWIE  PRZYSTĄPIENIA  DO
SPORZĄDZENIA  MIEJSCOWEGO  PLANU  ZAGOSPODAROWANIA
PRZESTRZENNEGO  MIASTA  LEGNICY  -  TERENU  POŁOŻONEGO  PRZY
UL. ZŁOTORYJSKIEJ W SĄSIEDZTWIE HUTY MIEDZI "LEGNICA" – (DRUK -
11/XLVII).

Prowadząca poinformowała, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały.

Poinformowała, że Komisja Spraw Społecznych i Ekologii nie omawiała projektu, pozostałe
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Zapytała o uwagi do projektu.

Radna Karolina  Jaczewska-Szymkowiak sprzeciwiła  się  wycince  80  hektarów lasów przy
Hucie Miedzi.

Radny Andrzej  Lorenc zapytał  czy planowane są nasadzenia  drzew w zamian za drzewa
wycięte pod zabudowę.

Dyskusja rozpoczęła  się w 1 godzinie  13 minucie  Sesji  Rady Miejskiej,  której  transmisję
obejrzeć można w Biuletynie Informacji Publicznej.

Radny Macie Kupaj złożył wniosek formalny o zdjęcie projektu uchwały z porządku obrad
(11/XLVII).

Prowadząca postawiła pod głosowanie wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad projektu
uchwały.

Stosunkiem głosów:  za  –  5,  przeciw  –  7,  wstrzymało  się  –  7,  w związku  z  brakiem
bezwzględnej  większości  wniosek  o  zdjęcie  z  porządku  obrad  projektu  uchwały
w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania
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przestrzennego miasta Legnicy - terenu położonego przy ul. Złotoryjskiej w sąsiedztwie
Huty Miedzi "Legnica" został odrzucony.

Prowadząca  postawiła  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Legnicy - terenu
położonego przy ul. Złotoryjskiej w sąsiedztwie Huty Miedzi "Legnica" (druk - 11/XLVII).

Rada  podjęła  uchwałę  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Legnicy  -  terenu  położonego  przy
ul. Złotoryjskiej  w  sąsiedztwie  Huty  Miedzi  "Legnica" stosunkiem  głosów:  za  –  14,
przeciw – 3, wstrzymało się – 2, nie oddał głosu – 0.

Informacja stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

AD. 17 PROJEKT UCHWAŁY  W SPRAWIE WYRAŻENIA WOLI PRZEKAZANIA
ZESPOŁU  SZKÓŁ  MUZYCZNYCH  W LEGNICY  DO PROWADZENIA  PRZEZ
MINISTERSTWO  KULTURY  I DZIEDZICTWA  NARODOWEGO  –  (DRUK  -
12/XLVII).

Prowadząca poinformowała, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały.

Poinformowała, że Komisja Spraw Społecznych i Ekologii nie omawiała projektu, pozostałe
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Brak uwag do projektu uchwały.

Prowadząca  postawiła  pod  głosowanie projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  woli
przekazania  Zespołu  Szkół  Muzycznych  w Legnicy  do prowadzenia  przez  Ministerstwo
Kultury i Dziedzictwa Narodowego – (druk - 12/XLVII).

Rada  podjęła  uchwałę  w  sprawie  wyrażenia  woli  przekazania  Zespołu  Szkół
Muzycznych  w Legnicy  do prowadzenia  przez  Ministerstwo  Kultury  i Dziedzictwa
Narodowego stosunkiem głosów: za – 15, przeciw – 2, wstrzymało się – 1, nie oddał głosu –
1.

Informacja stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

AD.  18  PROJEKT  UCHWAŁY  ZMIENIAJĄCEJ  UCHWAŁĘ  W  SPRAWIE
REGULAMINU  OKREŚLAJĄCEGO  WYSOKOŚĆ  STAWEK  DODATKÓW
I INNYCH  SKŁADNIKÓW  WYNAGRODZENIA  NAUCZYCIELI,
SZCZEGÓŁOWYCH  WARUNKÓW  ICH  PRZYZNAWANIA  ORAZ
PODWYŻSZENIA MINIMALNEJ STAWKI WYNAGRODZENIA ZASADNICZEGO
DLA NIEKTÓRYCH NAUCZYCIELI – (DRUK - 13/XLVII).

Prowadząca poinformowała, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały.

Poinformowała,  że Komisja  Gospodarki  zapoznała  się  z  projektem  uchwały,  Komisja
Budżetu  i  Finansów  Pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały,  pozostałe  komisje  nie
omawiały projektu uchwały.

Brak uwag do projektu uchwały.
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Prowadząca postawiła pod głosowanie projekt uchwały w sprawie regulaminu określającego
wysokość stawek dodatków i innych składników wynagrodzenia nauczycieli, szczegółowych
warunków  ich  przyznawania  oraz  podwyższenia  minimalnej  stawki  wynagrodzenia
zasadniczego dla niektórych nauczycieli (druk - 13/XLVII).
Rada podjęła uchwałę w sprawie regulaminu określającego wysokość stawek dodatków
i innych  składników  wynagrodzenia  nauczycieli,  szczegółowych  warunków  ich
przyznawania oraz podwyższenia minimalnej stawki wynagrodzenia zasadniczego dla
niektórych nauczycieli stosunkiem głosów: za – 19, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Informacja stanowi załącznik nr 18 do protokołu.

Prowadząca ogłosiła 15 minut przerwy na posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów.

AD.  19  PROJEKT  UCHWAŁY  ZMIENIAJĄCEJ  UCHWAŁĘ  W  SPRAWIE
WIELOLETNIEJ  PROGNOZY  FINANSOWEJ  MIASTA  LEGNICY  –  (DRUK  -
14/XLVII).

Prowadząca poinformowała, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały oraz autopoprawkę
z 23 września 2022 r. wraz z II wersją projektu uchwały.

Poinformowała, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,
pozostałe komisje nie omawiały projektu uchwały.

Prowadząca zapytała o uwagi do projektu uchwały.

Dyskusja rozpoczęła  się w 1 godzinie  39 minucie  Sesji  Rady Miejskiej,  której  transmisję
obejrzeć można w Biuletynie Informacji Publicznej.

Radny  Maciej  Kupaj  złożył  wniosek  o  zmniejszenie  środków  na  modernizację  Teatru
Letniego. 

Prowadząca  postawiła  pod głosowanie  wniosek  o  zmniejszenie  środków na  modernizację
Teatru Letniego do kwoty 500 000 zł.

Stosunkiem głosów: za – 3,  przeciw – 10,  wstrzymało się  –  5,  nie  oddano głosu – 1,
w  związku  z  brakiem  bezwzględnej  większości  wniosek  o  zmniejszenie  środków  na
modernizację Teatru Letniego do kwoty 500 000 zł został odrzucony.

Prowadząca  postawiła  pod  głosowanie II  wersję  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Legnicy (druk - 14/XLVII).

Rada  podjęła  uchwałę  zmieniającą  uchwałę  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej miasta Legnicy stosunkiem głosów: za – 16, przeciw – 2, wstrzymało się – 1.

Informacja stanowi załącznik nr 19 do protokołu.

AD. 20 PROJEKT UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIAN BUDŻETU MIASTA LEGNICY
NA ROK 2022 – (DRUK - 15/XLVII).

Prowadząca poinformowała, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały oraz autopoprawkę
z 23 września 2022 r. wraz z II wersją projektu uchwały 
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Poinformowała, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,
pozostałe komisje nie omawiały projektu uchwały.

Prowadząca postawiła pod głosowanie II wersję projektu uchwały w sprawie zmian budżetu
miasta Legnicy na rok 2022 (druk - 15/XLVII).
Rada podjęła uchwałę w sprawie zmian budżetu miasta Legnicy na rok 2022 stosunkiem
głosów: za – 15, przeciw – 3, wstrzymało się – 1.

Informacja stanowi załącznik nr 20 do protokołu.

AD.  21  PROJEKT  UCHWAŁY  ZMIENIAJĄCEJ  UCHWAŁĘ  W  SPRAWIE
ZACIĄGNIĘCIA  DŁUGOTERMINOWEGO  KREDYTU  BANKOWEGO
W EUROPEJSKIM BANKU INWESTYCYJNYM W LUKSEMBURGU  –  (DRUK -
16/XLVII).

Prowadząca poinformowała, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały.

Poinformowała, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,
pozostałe komisje nie omawiały projektu uchwały.

Prowadząca zapytała o uwagi do projektu.

Radni pytali o transze kredytu oraz realizację inwestycji.

Dyskusja rozpoczęła  się w 1 godzinie  58 minucie  Sesji  Rady Miejskiej,  której  transmisję
obejrzeć można w Biuletynie Informacji Publicznej.

Prowadząca  postawiła  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia
długoterminowego  kredytu  bankowego  w Europejskim  Banku  Inwestycyjnym
w Luksemburgu (druk - 16/XLVII).

Rada podjęła uchwałę  w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego
w Europejskim  Banku  Inwestycyjnym  w  Luksemburgu stosunkiem  głosów:  za  –  16,
przeciw – 4, wstrzymało się – 0.

Informacja stanowi załącznik nr 21 do protokołu.

AD. 22 PROJEKT UCHWAŁY W SPRAWIE PRZEKAZANIA WNIOSKU ZGODNIE
Z WŁAŚCIWOŚCIĄ – (DRUK - 17/XVII).

Prowadząca poinformowała, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały.

Poinformowała, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,
pozostałe Komisje nie omawiały projektu uchwały.

Przewodniczący Komisji  Skarg Wniosków i Petycji  Pan Maciej Kupaj przedstawił projekt
uchwały.

Nie zgłoszono uwag do projektu.

Prowadząca  postawiła  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  przekazania  wniosku
zgodnie z właściwością (druk - 17/XVII).
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Rada  podjęła  uchwałę  w  sprawie  przekazania  wniosku  zgodnie  z  właściwością
stosunkiem głosów: za – 20, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Informacja stanowi załącznik nr 22 do protokołu.
AD. 23  PROJEKT UCHWAŁY W SPRAWIE UZGODNIENIA PRAC W OBRĘBIE
I  NA  POMNIKACH PRZYRODY NA TERENIE MIASTA  LEGNICY –  (DRUK –
18/XLVII).
 
Prowadząca poinformowała, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały.

Poinformowała, Komisje nie omawiały projektu uchwały.

Nie zgłoszono uwag do projektu

Prowadząca  postawiła  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  uzgodnienia  prac
w obrębie i na pomnikach przyrody na terenie miasta Legnicy (druk – 18/XLVII).

Rada podjęła uchwałę w sprawie uzgodnienia prac w obrębie i na pomnikach przyrody
na terenie miasta głosów: za – 18, przeciw – 0, wstrzymało się – 2.

Informacja stanowi załącznik nr 23 do protokołu.

AD. 24 INTERPELACJE, ZAPYTANIA I ODPOWIEDZI.

Przewodnicząca zapytała czy radni mają uwagi do udzielonych przez Prezydenta odpowiedzi
na interpelacje.

Radny Maciej Kupaj zwrócił uwagę, że złożył 3 interpelacje w sprawie ulicy Sportowców
i  nie  przyniosły  one  żadnych  rezultatów.  Zapytał  także  czy  Rada  Miejska  nie  powinna
wyrazić zgody na rozwiązanie umowy o współprowadzenie Teatru w Legnicy.

Na temat wypowiedzenia umowy wypowiedział się radca prawny.

Dyskusja na ten temat rozpoczęła się w 2 godzinie 23 minucie Sesji Rady Miejskiej, której
transmisję obejrzeć można w Biuletynie Informacji Publicznej.

AD. 25 KOMUNIKATY I SPRAWY RÓŻNE.

Przewodnicząca poinformowała, że Komisja Rewizyjna na posiedzeniu 12 września 2022 r.
podjęła wniosek  o wykreślenie z harmonogramu kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2022
tematu:  „Kontrola  realizacji  zadania  inwestycyjnego  pn.  Remont  Palmiarni  w  kontekście
zabezpieczenia istniejącej roślinności i utrzymania zwierząt egzotycznych.”,  ze względu na
prowadzone postępowanie prokuratorskie. W zamian Komisja zaproponowała wprowadzenie
tematu:  „Kontrola  przygotowania  szkół  podstawowych i  średnich do realizacji  obowiązku
szkolnego dla dzieci uchodźców z Ukrainy.”

Zapytała o uwagi do proponowanej zmiany. Uwag nie zgłoszono.
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Rada wyraziła zgodę na wykreślenie z harmonogramu kontroli Komisji Rewizyjnej na
rok 2022 tematu: „Kontrola realizacji  zadania inwestycyjnego pn. Remont Palmiarni
w kontekście zabezpieczenia istniejącej roślinności i utrzymania zwierząt egzotycznych.”

i  wprowadzenie tematu: „Kontrola przygotowania szkół  podstawowych i średnich do
realizacji obowiązku szkolnego dla dzieci uchodźców z Ukrainy.”

Prowadząca  poinformowała,  że  Komisja  Gospodarki  na  posiedzeniu  15  września  2022 r.
wykreśliła z planu pracy na rok 2022 temat umieszczony na październik br. pn. „Informacja
nt. sprzedaży komunalnych lokali mieszkalnych i użytkowych w oparciu o wieloletni program
gospodarowania  mieszkaniowych  zasobem  miasta,  w  kontekście  ustawy  o  gospodarce
nieruchomościami.” W miejsce usuniętego tematu wprowadziła informację pn. „Stan prawny
i  techniczny  oraz  ewentualne  prace  adaptacyjne  sali  widowiskowej  po  byłym  kinie
„Ognisko”.

Zapytała o uwagi do proponowanej zmiany. Uwag nie zgłoszono.

Rada wyraziła zgodę na wykreślenie z planu pracy Komisji Gospodarki na rok 2022
tematu umieszczonego w październiku br. pn. „Informacja nt. sprzedaży komunalnych
lokali  mieszkalnych  i  użytkowych  w  oparciu  o  wieloletni  program  gospodarowania
mieszkaniowych  zasobem  miasta,  w  kontekście  ustawy  o  gospodarce
nieruchomościami.” a w miejsce usuniętego tematu wprowadziła informację pn. „Stan
prawny i  techniczny oraz ewentualne prace adaptacyjne sali widowiskowej po byłym
kinie „Ognisko”.

W  związku  ze  zgłoszeniem  przedstawicieli  Stowarzyszenia  Teatr  Niezbędnie  Potrzebny,
którzy  poprosili  o  zabranie  głosu  w  sprawie  petycji   „Znów  walczymy  o  nasz  Teatr
Modrzejewskiej  w Legnicy”,  złożonej  do Prezydenta  Miasta  Legnicy,  Prowadząca  oddała
głos  Pani  Beacie  Kowalskiej  Prezesowi  Stowarzyszenia  oraz  Pani  Aleksandrze  Chodor
wiceprezesowi stowarzyszenia.

Wystąpienie  Pani  Prezes  oraz  następująca  po  nim  dyskusja  na  ten  temat  rozpoczęły  się
w 2 godzinie 47 minucie Sesji Rady Miejskiej, której transmisję obejrzeć można w Biuletynie
Informacji Publicznej.

Po przeprowadzonej dyskusji, w związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca
zamknęła 47 sesję Rady Miejskiej Legnicy.

Protokołowała: Katarzyna Sosnowska

Przewodnicząca Rady

     Marta Wisłocka
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